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To:

Cc:

(BED @minvws.nl]
From: 5.1.2e

;

Sent: Sat 3/28/2020 7:57:27 PM

Subject: FW: moeten we het over hebben

Received: Sat 3/28/2020 7:57:28 PM

@minvws.nl]

@minvwsni]; IIEEECE.
@ minvws.nl];

@minvws.nl];

IEE

Zie onder. Aantal belangrijke ontwikkelingen volgens mij. Op grensvlak arbeidsmarkt/opleiden/beroepen.

Met Verenso, Actiz en ANW wordt supervisie op afstand ingericht door Specialisten Ouderengeneeskunde dmv een helpdesk
bemand door SOs. Ga morgen nog doorvragen wie ze dan superviseren (VS-en, hbo vpk?).

De Nationale Zorgklas is — aldus de mail hieronder - volgende week al operationeel. Heb even nagebeld. MBO-Raad en NRTO

(moet nog even uitzoeken wat dat precies is) zijn hier nauw bij betrokken en borgen kwaliteit opleiding. Medewerkers worden in

een week klaar gestoomd om een aantal hele basale, niet complexe zorgtaken te kunnen verrichten. Soort Helpende Plus; maar

dan wat meer gericht op Corona. Er is contact met oa Sodexo voor een groot cohort aan medewerkers waar ze nu geen werk

voor hebben.

EEE hebben jullie al kans gezien hier een mening over te vormen? Moeten we heel snel op acteren; als we

hier wat van willen vinden.

De aantallen worden nu echt serieus. In totaal ongeveer 2500 fte nodig in Brabant alleen al (reken eens 5000-7500 personen).

Opening van zorghotels en thuiszorgroutes ook elders in het land zorgen voor nog meer druk. Mijn inschatting is dat we

komende 2 tot 3 weken tot wel 10000 personen per week moeten gaan matchen (zijn veelal kleine contracten namelijk). Morgen
ook overleg wat zo'n scenario kan betekenen voor bv extra handen.

Daarnaast nog update rondom monitoring/ LCPS. Heb ze voorlopig van het BIG spoor af gekregen. Nu afspraken gemaakt
tussen PFZW en het LCPS dat PFZW data-analisten levert aan LCPS; om forecasts etc. etc. te maken op gebied van personeel.
LCPS wil zich ook echt op de personele kant richten (en niet alleen op IC-bedden en apparatuur).
Ik heb maandag nog een call met LCPS en PFZW over goede arbeidsmarktdata en -forecasts. Ons belang: dat wij (VWS/MEVA)
gezamenlijk met LCPS kijken naar goede arbeidsmarktinformatie/dashboard én goede informatiebasis vanuit LCPS als het gaat
om prioritering. Zit een superstrakke regie op én hele goede (data)anzlisten. Weet niet hoe jullie het zien; maar volgens mij is

het geen verkeerd idee hier goed op aangesloten te zijn (omdat ze ook op de personele kant gaan sturen; dan wel indirect de

prioriteiten stellen waar wij vervolgens mee moeten werken)

Zo, en nu ben ik door de mail heen®.

Slaap lekker en tot morgen weer!

Groeten

Verzonden: vrijdag 27 maart 2020 21:51

Aan: EE eregiopius.ni>; INEXEDNN JERE @minvws.ni>;
@regioplus.nl>

Onderwerp: moeten we het over hebben

Hoi,

Even een paar punten uit de interne update die ik zojuist heb verzonden. Moeten we het over hebben:

* |.s.m. Verenso wordt erg hard gewerkt aan het operationeel krijgen van een helpdesk. In deze helpdesk verzorgen SO’s

supervisie op afstand. Komend weekend draait een pilot bij Brabantzorg. Naar verwachting kunnen we de landelijke helpdesk
medio volgende week in de lucht hebben. 5.1.2e Gezamenlijk initiatief van ActiZ en Verenso

i.s.m. ANW.

.EEE werien keihard aan de Nationale Zorgklas. Samenwerking met MBO-raad en NRTO. Diverse

leden zijn betrokken. Nationale zorgklas gaat landelijk medewerkers die geen zorgachtergrond hebben essentiéle

vaardigheden bijbrengen zodat zij bekwaam zijn om in ondersteunende werkzaamheden en laag complexe taken zorg te

verlenen. Veel enthousiasme rond dit initiatief. Moet eind volgende week operationeel zijn.
* We hebben het verzoek gekregen om ons voor te bereiden op een situatie waarin in Brabant over twee tot drie weken

1500 extrabedden in hotels beschikbaar zijn. Wij bemoeien ons met de personele kant. Dat betekent dat er over 2 tot 3

weken 1500 medewerkers (artsen, verpleegkundigen, verzorgenden en ondersteunend) klaar moeten staan. Dat is pas een
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echte uitdaging!!! Komende dagen ga ik kijken wat we kunnen doen. Nationale zorgklas moet hierin een bijdrage leveren. Dit

gaat over Brabant. Ik ontvang signalen dat ook in andere delen van het land extra bedden komen in hotels. Beschikbaarheid

van personeel is de bottleneck. Laat dat nou ons ding zijn* Zelden een grotere uitdaging meegemaakt.

Nog even niet ‘aan de grote klok’ hangen. Even laten bezinken en misschien zondag nog even contact.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

5.1.2e
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